

inter airport Europe

2009

PREVIEW

17th International Exhibition for Airport Equipment, Technology, Design & Services
17. Internationale Fachmesse für Flughafen-Ausrüstung, Technologie, Design & Service



**Pull-Out
Floor Plan &
Exhibitor List,
Exhibitor Profiles
and much more...**

**Messeplan mit Ausstellerliste
zum Herausnehmen,
Kurzporträts
der Aussteller
und vieles mehr...**

Munich Trade Fair Centre, Germany • 6-7-8-9 October 2009



The world's premier airport exhibition

● **DESCHAMPS, F** – Hall B6, French Pavilion
– Outdoor, Stand C90



DESCHAMPS: Aircraft recovery solutions provider. New: Emergency debogging kit; MOBI-MAT: Ground reinforcement system; ARTC: Aircraft Recovery Training Center; DRMS: Aircraft Recovery Moving System; DSB: Spreader Beams; D2T: Towing Tethering Systems; DARC: Hot vulcanised aircraft recovery cushions; DDRT: Defuelling rubber tank; Deployment system: Mobi Mat mechanical deployment systems.

DESCHAMPS: Hersteller von Flugzeugbergungslösungen. Neu: Emergency Debogging Kit; MOBI-MAT: Bodenverstärkungssysteme; ARTC: Aircraft Recovery Training Center; DRMS: Aircraft Recovery Moving System; DSB: Spreader Beams; D2T: Towing Tethering Systems; DARC: Vulkanisierte LFZ Lufthebekissen; DDRT: LFZ Enttankingbehälter; Deployment System: Mobi-Mat mechanische Ausrollsysteme.

www.mobi-mat.com

● **DOKASCH GMBH – AIR CARGO EQUIPMENT + REPAIR, D** – Hall B6, Stand 390



In an era of high fuel prices, design and material selection is a great target for weight saving. The new AKE and AKH with Dyneema® panels are between 13 and 18 kilos lighter than a standard aluminium container. This means hundreds of kilos saved per aircraft, and hundreds of thousands of Euros or Dollars saved per year. Dyneema® is a UV resistant fibre and up to 4 times stronger than aluminium. The container is available in any required colour.

In einer Zeit der hohen Kraftstoffpreise ist das Design und die Auswahl des richtigen Materials die große Zielvorgabe, um Gewicht einzusparen. Die neuen AKE und AKH Container werden mit Dyneema® Paneelen ausgestattet und sind im Vergleich zu einem Aluminiumcontainer zwischen 13 und 18 kg leichter. Das ergibt hunderte von Kilos, die pro Flugzeug eingespart werden, und somit Tausende von Euros oder Dollar Ersparnis pro Jahr. Dyneema® ist UV-beständig und bis zu viermal widerstandsfähiger als Aluminium. Die Container sind in sämtlichen kundenspezifischen Farben erhältlich.

www.dokasch.com

● **DOLL FAHRZEUGBAU AG, D**
– Outdoor, Stand D54

DOLL, a leading manufacturer of catering trucks, presents at inter airport 2009 the new S-Range, generalists of the small kind. The DOLL X-Cat S EcoCat and XPRM-S Medical Lift are built on a 7.49 ton chassis and are suitable for catering small regional airplanes, such as the Airbus A319 to A321 up to airplanes with a sill height of 4.20m.



DOLL, führender Hersteller im Bereich Catering-Fahrzeuge, präsentiert auf der diesjährigen inter airport mit der neuen S-Baureihe Universalanlage der kleinen Sorte. Der DOLL X-Cat S EcoCat und der XPRM-S Medical Lift sind auf ein 7,49 t Chassis aufgebaut und geeignet für kleine Regionalflugzeuge sowie die Airbusreihe A319 bis A321 bis hin zu Flugzeugen mit einer Übergabehöhe von ca. 4,20 m.

www.doll-oppennau.com

● **DOUGLAS EQUIPMENT LIMITED, GB**
– Outdoor, British Pavilion



Douglas Equipment Limited will be promoting their range of towbarless and conventional aircraft towing tractors, military aircraft handlers and runway friction measuring equipment. On display will be: Douglas-Kalmar TBL-600 towbarless tractor for handling the A380; Douglas Tugmaster DC10-44 conventional tractor for handling aircraft up to B747; RAM Multi Aircraft Matrix System for military aircraft and Mu-meter Mk 6 for measuring runway friction.

Douglas Equipment Limited stellt sein Portfolio von zugstangenlosen und konventionellen Flugzeugzugmaschinen für Zivil- und Militärflugzeuge sowie Messgeräte zum Messen der Landebahnreibung vor. Folgende Produkte werden gezeigt: Zugstangenlose Zugmaschine Douglas-Kalmar TBL-600 für den A380; Konventionelle Zugmaschine Douglas Tugmaster DC10-44 für Flugzeuge bis zur Größe B747; RAM-System (Multi Aircraft Matrix-Mehrzwecksystem) für Militärflugzeuge und Reibungsmessgerät Mk 6 zum Messen der Landebahnreibung.

www.douglas-equipment.com

● **EAGLE TUGS, USA** – Hall B6, Stand 356



Eagle Tugs, All Wheel Drive Aircraft Tractors. Engineered to meet the needs of regional airlines, corporate flight departments, fixed base operators and military flight operations, the Eagle TT series all wheel drive aircraft tractor packs a significant amount of value into a small package. Whether you're moving Gulfstreams, ERJs, CRJs, C130s or a Blackhawk Helicopter, Eagle has a tractor that will suit your needs in any environment.

Eagle-Tugs All Wheel Drive Flugzeugschlepper. Alle Flugzeugschlepper aus dem Hause EAGLE wurden entworfen, um den Bedürfnissen von regionalen Fluggesellschaften, Corporate Flugabteilungen, FBOs und militärischem Flugbetrieb gerecht zu werden. Eagle AWD Flugzeugschlepper der TT-Serie weisen erhebliche Vorzüge insbesondere im Preis-/Leistungsbereich sowie der Zuverlässigkeit auf. Egal, ob Sie Gulfstreams, ERJs, CRJs, C130s oder Hubschrauber bewegen möchten, der Eagle Flugzeugschlepper ist der ideale Flugzeugschlepper für Ihre Bedürfnisse.

www.eagletugs.com

● **EASYROLL TECHNOLOGY (HONG KONG) LIMITED, CN** – Hall B5, Stand 1162



EASYROLL Technology (Hong Kong) Limited is a manufacturer and sole distributor of a unique 'Composite-NYLON ROLLER' product which is widely used in cargo or pallet loaders in almost every airport around the world. The materials selected for current 'Aluminum Alloy Rollers' are not properly designed which may lead to serious abrasion by metal-to-metal contact between the roller and the floor of container or container pallets. It finally creates unnecessary repair works and cost. Our 6th generation composite-Nylon Roller, called Grey Nylon Roller is patent pending for utility model in over 40 major countries around the world, including USA, Canada, Latin American countries, the UK & other EU countries, Australia, and most of the far east countries like China, Hong Kong, Singapore, Japan.

www.esroll.com

● **ECOCRAFT – AUTOMOTIVE GMBH & CO KG, D** – Hall B6, Stand 375



Eco Craft Automotive supplies small zero-emission electric goods vehicles. EcoCraft Automotive manufactures the 'EcoCarrier' small truck in collaboration with VW Sarajevo which is supplied in two versions for use by small tradesmen, public authorities, airports, postal and courier services and above all municipal service departments. The EcoCarrier provides delivery and transport solutions that are free of smog, soot particles and cost problems. The electric vehicles draw their energy from a mobile storage system, e.g. traction batteries.

EcoCraft Automotive liefert emissionsfreie Elektro-Kleinlaster. EcoCraft Automotive fertigt in Zusammenarbeit mit VW Sarajevo Kleintransporter des Typs EcoCarrier mit Elektroantrieb in zwei Varianten für den Einsatz in Handwerksbetrieben, Verwaltungen, Flughäfen, Brief- und Kurierdiensten und vor allem Kommunalbetrieben. Der EcoCarrier eröffnet Liefer- und Transportlösungen ohne Smog-, Feinstaub- und Kostenprobleme. Die Energie erhalten die Elektrofahrzeuge aus mobilen Speichern, z.B. Traktionsbatterien.

www.ecocraft-automotive.de



Munich Trade Fair Centre, Germany

6-7-8-9 October, 2009



Munich Trade Fair Centre, Germany 6-7-8-9 October, 2009

Indoor Zone



Outdoor Zone

